Ref No: OOEHS / Circular /106/2021-22

February 10,2022

## Circular to Parents: Regarding IGCSE Admissions for the Academic Year 2022 - 2023 for R1 to S3

Dear Parents,

Greetings!!!!

#### **Admissions:**

Online registration will commence on Wednesday, 23.02.2022 onwards. The registration opens at 9:00 a.m. on 23.02.2022.

#### Admission for R1:

The admission to R1 is on a FIRST COME FIRST SERVE basis. There is NO SPECIAL PRIORITY assigned to Siblings. As per the MOE guidelines, the child must complete 4 years by 31.08.2022 for eligibility of admission to R1.

Students should have a valid Emirates ID for the completion of registration. The shortlisted students, in the order of the application number, will be invited for an <u>Observation Session</u> with the Kindergarten / Counselling Team prior to the confirmation of admission. Details regarding the same will be communicated in the registered Parent Email. <u>Please note that, all school communications WILL ONLY be done through</u> the registered email ID.

### Admission for R2 to Senior 3:

Seats will be available in these classes only if there are withdrawals. These available seats will be filled on a merit-based admission test. Entrance Test will be in English and Mathematics for R2 and in English, Science and Mathematics for J1 to S3. The child must complete 5 years as on 31.08.2022 for R2 and 6 years as on 31.08.2022 for J1. Proceedings of the admissions for R2 and above will be initiated ONLY based on vacancies, most probably in April 2022.

## **Student Registration Procedure:**

- Log on to our website www.ourown.school and click on ENROL at the right hand corner.
- If you belong to sibling category, it is mandatory to fill in the details of sibling studying in school
- On completion you will receive an Application Number
- R2 and above will receive intimation regarding Entrance test when vacancy arises
- Online Registration is NO GUARANTEE of admissions

## No Direct Admission will be taken to Senior 4 and 5 as these are Board Classes.

In case of any query, please feel free to connect with the Registrar, Ms. Shaheena Sarfaraz via email at shaheena.m@ourown.school

Thanks and Regards,

Dr. S. Reshma Principal



Ref No: OOEHS / Circular /106/ 2021-22 February 10,2022

Circular to Parents: Regarding IGCSE Admissions for the Academic Year 2022 - 2023 for R1 to S3 أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

### القبول والتسجيل:

سيبدأ التسجيل عبر الإنترنت يوم <u>الاربعاء ابتداءً من 23.02.2022</u>. سوف يفتح التسجيل **في تمام الساعة 9:00 صباحًا** يوم 23.02.2022. وفقًا لإرشادات

# التسجيل للصف روضة أولى:

يتم القبول في الصف روضة اولى على بناء على سرعه التسجيل، من يسجل أولاً يتم قبولها أولاً (بناء على الشواغر). لم يتم ايعاز اي أولوية خاصة بالإخوة. وزارة التربية والتعليم، يجب أن يكمل الطفل 4 سنوات بحلول 31.08.2022 لأهلية القبول في روضة اولى. يجب أن يكون لدى الطلاب هوية إماراتية صالحة لاستكمال التسجيل. سيتم دعوة الطلاب المدرجين في القائمة النهائية، بترتيب رقم الطلب، لحضور مقابلة مع قسم رياض الاطفال / فريق الإرشاد قبل تأكيد القبول. سيتم إرسال التفاصيل المتعلقة بذلك في البريد الإلكتروني المسجل للوالدين. يرجى العلم بأنه سوف تكون جميع اتصالات المدرسة على البريد الإلكتروني المسجل فقط.

# التسجيل لصف روضة ثاني حتى الصف التاسع:

ستتوفر المقاعد في هذه الصفوف فقط في حالة وجود عمليات نقل من نفس الصف. سيتم ملء هذه المقاعد المتاحة بناءً على نتيجة اختبار القبول اختبار القبول باللغة الإنجليزية والرياضيات من الصف الختبار القبول اختبار القبول باللغة الإنجليزية والرياضيات من الصف الأول وحتى الصف التاسع J1 إلى S3. يجب أن يكمل الطفل 5 سنوات بحلول 31.08.2022 لا يتم قبوله في الصف روضة ثاني R2 و المنوات بحلول 31.08.2022 ليتم قبوله للصف الأول J1. سيتم بدء إجراءات القبول لصف روضة ثاني R2 وما فوق فقط بناءً على المقاعد الشاغرة، على الأرجح في أبريل 2022.

## اجراءات تسجيل الطالب:

- قم بتسجيل الدخول إلى موقعنا الإلكتروني www.ourown.school وانقر على ENROL في الزاوية اليمني.
  - إذا كنت تنتمي إلى فئة الأخوة، فمن الضروري ملء التفاصيل الخاصة بالأخ الذي يدرس في المدرسة
    - عند الانتهاء سوف تتلقى رقم الطلب
    - سوف يتلقى R2 وما فوق تنبيهاً بشأن اختبار الدخول عند في حال وجود مقاعد شاغرة
      - التسجيل عبر الإنترنت ليس ضمانًا للقبول

لن يتم قبول أي قبول مباشر للصف العاشر والحادي عش لأنهما عبارة عن فصول دراسية للبورد البريطاني

في حالة وجود أي استفسار، لا تتردد في إرسال بريد إلكتروني إلى مسؤولة التسجيل، السيدة شاهينا سرفراز على shaheena.m@ourown.school

مع احر التحيات,

د. س. ريشما مديرة المدرسة